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Dear Clerk and Council,

[La version francgaise suit]

The Office of the Ontario Ombudsman is pleased to share new resources about municipal
integrity commissioners and codes of conduct.

These resources draw on best practices from the Ombudsman's work reviewing
complaints related to integrity commissioners.

Our "Municipal Integrity Commissioners: Best Practice Guide" and our "Codes of Conduct,
Complaint & Inquiry Protocols, and Appointing_Integrity Commissioners: Guide for
Municipalities" are both available on our website, and we urge you to share them with
council members and staff, as well as your appointed integrity commissioner.

If you have further questions, please contact us at communications@ombudsman.on.ca.

Visit our website to see the other resources we make available to municipalities — including
our digital Open Meetings Case Digest, Open Meeting Guide, tip cards and best practices.

Au greffier/a la greffiere et au Conseil,

[The English version precedes]

Le Bureau de I'Ombudsman de I'Ontario a le plaisir de partager de nouvelles ressources
sur les commissaires municipaux a l'intégrité et les codes de conduite.

Ces ressources s'appuient sur les meilleures pratiques issues du travail de 'Ombudsman
qui examine les plaintes liées aux commissaires a l'intégrité.

Nos guides, « Commissaires a I'intégrité de municipalités : guide des pratiques
exemplaires » et « Codes de conduite, protocoles de plainte et d’enquéte et nomination
des commissaires a l'intégrité : guide pour les municipalités » sont disponibles sur notre
site Web et nous vous invitons a les partager avec les membres du conseil et le personnel
de la municipalité, ainsi qu'avec votre commissaire a l'intégrité nommeé.
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Visitez notre site Web pour voir les autres ressources disponibles pour les municipalités,
incluant : Recueil de cas, réunions municipales, Réunions publiques : Guide pour les
municipalités, nos cartes conseils et nos pratiques exemplaires.
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